
Referat styremøte 12.juni 2023 

 
Tilstede: Gunn Hege Hardus 
  Peter Kirsebom  Britt Hansen 
  Jan Syvert Bråthen  Anders Hybertz 
  Arne Christian Geving Johan Grorud 
  Magnar Svensrød  Jon Ivar Ødegård 
 
 
 
Saksliste: 

  
• Nytt fra leder: 

-Ettersøksinstuktør: Britt Hansen har ny avtale med Andebu JFF. 
-Ny aversjons-instruktør: Per Skorge får avtale med Andebu JFF. Jan   
Syvert Bråthen sørger for praktisk veiledning til ferdig godkjent 
instruktør. 
-Nye regler vedrørende fiskeaktivitet. Sendes Johan Grorud og Jan Syvert 
Bråthen, som setter seg inn i reglene. 
- Team Hagleskyting får avholde NM i hagleskyting, FITASC Compak 
Sporting NM 24, på Håsken uke 34. Andebu JFF har ansvar kiosk og selger 
«duer». Disse inntektene går direkte til Andebu JFF. Avtale om 
fordelingsnøkkel av arrangementets inntekter for øvrig. Klubben bidrar 
med personell til kiosk, parkering, generell rydding og påfyll av duer. 
 

• Kort fra kasserer: 
- Elektro 1 begynner arbeidet med oppgradering av det elektriske ved 

bygnigsmassen på Håsken 1.aug. 
- Maling av klubbhus. Peter Kirsebom har hovedansvaret for løsninger. 
- Teknisk etat Sandefjord kommune kontaktes ved tømming av septik. 



• Kort fra utleieansvarlig: Utleieprisene må økes fra 2024. Alle må betale  
samme pris. Økt behov for vask av gulv pga økt bruk. Leietaker betaler 
for nødvendig vask. 

• Status fra utvalgene: 
-Fiskeutvalg: Sjøfiske-konkurranse utsatt foreløpig. 
-Ungdomsutvalget: 3 elektroniske skiver 22 kaliber har blitt bestilt. Skal 
settes opp på v.side av standplass i det rommet som «huser» noe 
redskap ol. Det skal lages en proto-type i forkant. Jon Ivar Ødegård skal 
bidra med gode løsninger sammen med Anders Hybertz. 
-Rifleutvalget: Sendes ut melding til alle på vakt-laget vedrørende 
sikkerhet for å unngå at det «sklir» ut på standplass. 
-Hagleutvalget: Prisene økes etter sommerferien. Noe økende aktivitet 
på skytekvelder. Har skiftet noen mottagerere ved due-kasterene. 

• Det kan søkes om midler til anlegg ol hos Sandefjord kommune. Her kan 
det også søkes om midler til aktiviteter. Barn- og ungdomsaktiviter 
prioriteres. 

           Idrettsrådgiver, Fredrik Olsen, Sandefjord Kommune, formidler  
 søknadene. 

• HMS i foreningen : Skilt om nødutganger i klubbhuset. Henge opp HMS-
plakater på klubbhus, riflebanen og haglebanen.  

• Brannapparater x 2 i klubbhuset. Skal festes på vegg på innsiden av 
inngangsdør og rett på innsiden av døren til salen. 

• Brannfare: Politiet har kontaktet brannvesenet. Det er ikke aktuelt å 
stenge for skyting foreløpig. Jan Syvert Bråthen får beskjed, siden han er 
kontakten til politiet. 

• Fyllmasse/graving: Jan Syvert koordiner dette. Voll sør for haglebanen 
skal sikres. Voll vest for haglebanen skal ordnes på. 

• Premie-kort fra Wear til vanlige stevner. 
• Maling av klubbhus: Samme farge som riflebanen. Vaskingen tas på 

dugnad. Selve malingen gjøres mot betaling. 
• Magnar Svensrød gikk gjennom hjemmesiden og de mange muligheter 

den gir. 
• Annet: Det sendes skriftlig bekreftelse fra styret til Roy Wagner om at 

han fratrer sitt lederverv, og nestleder Gunn Hege Hardus overtar 
ledervervet fram til neste årsmøte i 2024. 

• Dugnad før NM hagle: Rydde uteområdene. Setter av 2 kvelder pga 
skyte-aktivitet. 16.aug og 17.aug kl. 18 – 20. Kan evt. starte 17.30. 

• Neste styremøte:Tirsdag, 8.august kl 18.00 
 

Britt Hansen, sekretær Andebu JFF 


